
Dominik Wolf-In 2 Solid Surfaces(Portsmouth, England) 

 Zúčastnil jsem se zahraniční stáže, která se konala od 18.6. do 16.7., v anglickém městě 

Portsmouth. Tato stáž se uskutečnila díky Střední průmyslové škole strojní a elektrotechnické Liberec 

a především díky projektu Erasmus+.  

Svou stáž jsem absolvoval ve firmě In 2 Solid Surfaces po dobu čtyř týdnů. Tato firma se 

zabývá výrobou a designem kuchyňských linek z pevných materiálů (například Corian nebo Staron). 

Mojí hlavní úlohou bylo navrhovat a vytvářet 3D modely umyvadel, dřezů, kuchyňských desek a 

dalšího kuchyňského příslušenství. Dále jsem měřil místnosti, které budou později sloužit pro 

propagaci produktů této firmy. Následně jsem je zobrazil v programu SolidWorks v takzvaném 

půdorysu jako 3D model . 

 Během této stáže jsem se naučil spoustu nových věcí. Například pokročilé používání 

programu SolidWorks, ale i základní ovládání programu Alphacam. Samozřejmě co se týče jazykového 

přínosu, tak ten pro mě byl veliký. Naučil jsem se lépe komunikovat  s lidmi, kteří mají různý přízvuk, 

ať už co se porozumění týče, tak i reakce na jejich otázky. Myslím si, že je to ta nejlepší možnost, jak 

zdokonalit daný jazyk.  

Ubytování jsem měl zajištěné ve velmi milé rodině, která bydlela v klasickém anglickém 

domku. Stravování bylo formou polopenze a zbytek jídla jsem si dle potřeby kupoval sám. Toto vše 

ještě společně s dopravou, jak MHD, tak i leteckou, jsme měli hrazené z grantu Evropské Unie. 

Ve volném čase, kterého bylo nejvíce o víkendu, jsem navštívil město Londýn (společně 

s doprovodným učitelem a ostatními účastníky), dále město Southampton a také město Brighton, 

kam jsem se podíval v rámci pracovní cesty. Samozřejmě jsem navštívil i místní hospody a kluby, 

abych poznal odlišnou kulturu a nové lidi. Co se týče města Portsmouth, tak je to nádherné přístavní 

město s velmi bohatou historií. 

Během roku jsem se na stáž připravoval pomocí jazykových a kulturních seminářů, které byly 

plně hrazeny projektem Erasmus+ a konaly se nad rámec školního vyučování. 

Stáž hodnotím velmi pozitivně, jelikož jsem měl možnost pracovat ve skvělé firmě s ještě 

lepším kolektivem, poznal jsem spoustu nových lidí, odlišnou kulturu a také jsem se naučil mnoho 

nových věcí. Jsem velmi rád, že jsem dostal tu možnost se zúčastnit, jelikož to pro mě byla obrovská 

zkušenost a tím chci poděkovat všem, kteří se na tomto projektu podíleli. 

 


